

No. 41275

September 26, 2024

Le 26 septembre 2024

BETWEEN:

ENTRE :

Paul Veeken

Paul Veeken

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

His Majesty the King, His Majesty the King in right of the Province of British Columbia, Attorney General of Canada, BC Minister of Public Safety and Solicitor General, Heather Hughes and Lance Bernard

Sa Majesté le Roi, Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique, Procureur général du Canada, Ministre de la Sécurité publique et Solliciteur général de la Colombie-Britannique, Heather Hughes et Lance Bernard

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA49192, 2024 BCCA 80, dated March 6, 2024, is dismissed with costs to His Majesty the King in Right of the Province of British Columbia, Heather Hughes and Lance Bernard.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA49192, 2024 BCCA 80, daté du 6 mars 2024, est rejetée avec dépens en faveur de Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique, Heather Hughes et Lance Bernard.

J.C.S.C.